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 Tjänstgör på Miljöpartiets mandat enligt nämndens beslut den 21 maj 2015. 
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Justerarnas signaturer 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av vice ordföranden Lars Jilmstad och Lars Bäck och 

anmäls därefter till stadsdelsnämnden. 

 

§ 2 Genomgång av protokollet från förra mötet 

Rådet har godkänt protokollet från den 15 maj genom e-post.    

 

§ 3 Studiebesök på Telia 

Anders Lindström visar runt i fastigheterna och berättar om 

Telias verksamheter från 60-talet och fram till flytten till Solna 

som genomförs under rådande stund. Cirka 2500 arbetsplatser 

berörs av flytten. Målsättningen med flytten är att samla alla 

Telias verksamheter i en fastighet för att öka kontakytorna och 

samarbetet mellan de olika verksamhetsområdena. 

 
§ 4 Information från förvaltningen 

 Förvaltningen kommer att söka medel av trafikkontoret 

för att inrätta julbelysning förslagsvis antingen vid 

Sköndals centrum alternativt Tallkrogens centrum. 

 Tidigare fråga om Arbetsförmedlingens flytt till Globen. 

Av arbetsförmedlingens idag cirka 360 kontor kommer 

100 kontor att avvecklas. 

Enligt uppgift kommer AF i Farsta att flytta sin 

verksamhet till Globen. Syftet är att effektivisera sin 

organisation för att mer flexibelt kunna möta sina kunder 

där behovet är störst. De flesta kunder kommer att 

kunna sköta sina kontakter med AF digitalt genom webb. 

 Information om Slakthusområdets flytt till Larsboda. Se 

följande punkt. 

 

§ 5 Nästa möte 

Rådets nästa möte är preliminärt onsdagen den 24 augusti 

klockan 15.00 – 16.00. Mötet gäller information av 

Fastighetskontoret gällande omlokaliseringen av 

Livsmedelsverksamheterna vid Slakthusområdet. 

Även Farsta företagsgrupp är inbjudna till informationen. 

 


